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Referat brugerrådsmøde         
 
Dato: Tirsdag d. 6. oktober 2015 
 
Deltagere:       Anders, Birthe, Bodil, Britta, Erik, Gertrud, Inger, Jens Aage, Jakob, 

Peder, Else (aktivitetskonsulent)  
 
Fraværende: Kirsten 
 
Referent: Gertrud 
 
Dagsorden   Referat 
 

•   Fastlæggelse af endelig dagsorden 
 
 

 
•   Godkendelse af referat fra sidste 

brugerrådsmøde 
 

•   Meddelelser 
•   Formanden 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

•   Aktivitetskonsulenten 
 

•   Køkkenet 
 

•   Kassereren 
 

•   Øvrige meddelelser 
 
 

4. Opfølgning fra sidste møde     
 
 
 
 
5. Afholdte arrangementer 

 
Referatet godkendt og underskrevet 
 
 
 
Aktivitetskonsulenterne gør reklame for Toften ved at 
vise vores halvårsprogram på seniordagen d. 20. -10. 
Tilbud om musikalsk underholdning til vore 
arrangementer fra duoen ”Inge og Per”. 
Bent Nielsen og Bent R Justesen fra Ældrerådet skal 
fremover have tilsendt vore mødeindkaldelser og 
referater. 
D. 20.- 10. bliver der salg af tasker på Toften. 10 procent 
af salget tilfalder Toften. 
Salg af garn og stof fra systuen vil igen følge den 
tidligere procedure. 
 
Belysningsforholdene i kniplerummet bedres, når 
budgettet tillader det. 
Intet 
 
Regnskabet er ikke ajourført 
 
De 2 pladser på info-standeren ved Brugsen koster 1232 
kr. 
 
Halvårsprogrammet er færdigt. Der er tilføjet 2 
arrangementer i november i forbindelse med fremstilling 
af juledekorationer. Der bevilges 500 kr. til afholdelse af 
udgifterne. 
 
 
 

•   Pasgaard 
•   Fødselsdagsbanko 

Mange deltagere og pænt salg 
45 deltagere 
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6. Kommende arrangementer 
•   Løvfaldstur 

 
 
 
7. Dato for næste møde 
 
8. Fremtidens brugerstyrede huse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
9. Eventuelt 

 
Brugerrådet bevilgede betaling af mad og drikke på 
restauranten på keramikmuseet. 
 
 
Næste brugerrådsmøde afholdes d. 10. november kl. 9.30 
 
Drøftelse med repræsentanter fra kommunen om, hvordan 
Toften kan få en større brugerkreds og udnytte lokalerne 
bedre. Kommunen har bevilget 50 – 100.000 kr., som kan 
bruges procesorienteret af de 3 brugerstyrede huse, der er med 
i forsøget. Pengene kan f eks bruges til at hente inspiration i 
andre seniorhuse. Brugerrådet vil på næste brugerrådsmøde 
arbejde videre med ideer til, hvad vi vil sætte i værk. 
Kommunens repræsentanter deltager i brugerrådsmødet i 
december 
 
Anders foreslog, at der arrangeres en tur til Tyskland 
 
 
 
 

 


